Islands District Council Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee 離島區議會

旅遊漁農及環境衞生委員會會議議程

Date : 29 July 2019 (Monday)

日期 : 2019年7月29日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

I. Confirmation of minutes of the meeting held on 27.5.2019 通過 2019 年 5 月 27 日的會議記錄

II. Review of Drainage Master Plan in Lantau and Outlying Islands - Feasibility Study - Briefing on Drainage Improvement Proposals in Lantau and Outlying Islands (Paper TAFEHC 34/2019)

大嶼山及離島雨水排放整體計劃檢討 - 可行性研究 - 大嶼山及離島雨水排放系統改善工程建議簡報

(文件 TAFEHC 34/2019 號)

III. Installation of 360 Degrees Cameras at the Marine Refuse Priority Sites

(Paper TAFEHC 35/2019)

在優先處理海上垃圾的地點安裝360度攝影機

(文件 TAFEHC 35/2019 號)

IV. Question on review of recycling programme implemented on Peng Chau by Environmental Protection Department

(Paper TAFEHC 36/2019)

有關檢討環境保護署在坪洲推行回收計劃的提問

(文件 TAFEHC 36/2019 號)

V. Proposed District Minor Works Projects for Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee in 2019/2020

(Paper TAFEHC 37/2019)

2019/2020 年度擬議由旅遊漁農及環境衞生委員會推行的地區小型工程(文件 TAFEHC 37/2019 號)

VI. Progress report on DC-funded District Minor Works Projects (Paper TAFEHC 38/2019) 獲通過由區議會撥款推行的地區小型工程進度報告 (文件 TAFEHC 38/2019 號)

VII. Report by Working Group 工作小組報告

VIII. Any Other Business 其他事項

IX. Date of Next Meeting 下次會議日期